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R O M A N I A 
JUDEŢUL TIMIŞ 
CONSILIUL JUDEŢEAN 
 
 
 

PROCES VERBAL  
încheiat în  şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş 

în data de   26 iunie  2013   
 

 
 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamnelor şi domnilor, 
Declar deschisă şedinţa ordinară a Consiliului judeţean Timiş şi vă anunţ că sunt 

prezenţi un număr de 35 consilieri judeţeni din 36 consilieri judeţeni în funcţie. Lipseşte 
domnul consilier judeţean Supuran Sorin.  

Şedinţa a fost convocată prin Dispoziţia nr. 166/20.06.2013 şi a fost adusă la 
cunoştinţă publică prin publicarea pe site-ul propriu şi comunicare către mass-media. 

La şedinţă participă, în calitate de invitaţi, şefi de compartimente şi specialişti din 
aparatul propriu, conducătorii unor instituţii şi servicii publice de sub autoritatea consiliului 
judeţean, precum şi reprezentanţii mass-media.  

Fac precizarea că începând de luna viitoare doresc ca toţi conducătorii instituţiilor şi 
serviciilor publice de sub autoritatea consiliului judeţean să fie prezenţi la toate şedinţele de 
plen ale Consiliului Judeţean Timiş.  

De asemenea, înainte de a trece la prezentarea ordinii de zi, doresc să fac câteva 
precizări.  Astfel, ţinând seama că astăzi este ziua drapelului României, precum şi că tot 
ziua de astăzi a fost declarată zi de doliu naţional, vă rog să păstrăm un moment de 
reculegere în memoria celor care şi-au pierdut viaţa în accidentul din Muntenegru.  

Vă mulţumesc!  Dumnezeu să-i odihnească pe cei care şi-au pierdut viaţa şi să-i 
ajute pe cei răniţi. Sunt convins că aţi aflat că în acel tragic accident şi-au pierdut viaţa doi 
cetăţeni din Timişoara – soţ şi soţie . Aceştia vor fi aduşi în Timişoara în cursul zilei de 
astăzi.  

Vă  prezint, în continuare, ordinea de zi a şedinţei 
1 -  Întrebări, interpelări. 
2 - Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare şi completare a 

Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului Judeţean Timiş. 
3 - Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei economico-militare a judeţului 

Timiş. 
4 -  Proiect de hotărâre privind propunerea aprobării dării în folosinţă gratuită a unor 

spaţii din cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă Timişoara către 
Universitatea de Medicină şi Farmacie „Victor Babeş” din Timişoara. 

5 – 
 

Proiect de hotărâre privind propunerea de prelungire a contractului de închiriere 
încheiat cu S.C. „Roth” S.R.L. Timişoara. 

6 –  
 

Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a atribuirii licenţelor de traseu 
pentru servicii de transport persoane prin curse regulate speciale unui operator de 
transport rutier. 

7 -  Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a „Programului de transport 
judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 01.07.2008 – 
31.12.2013”. 

8 - Proiect de hotărâre privind propunerea de avizare a traseelor „Timişoara – 
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Becicherecu Mic” şi „Timişoara – Dumbrăviţa” din cadrul Asociaţiei „Societatea 
Metropolitană de Transport Timişoara”.  

9 -  Proiect de hotărâre privind propunerea de actualizare a Devizului General după 
atribuirea contractului de lucrări pentru obiectivul de investiţie „Modernizare DJ 
592D Lugoj – Ohaba Forgaci, km 2+140 – 13+800, L=11,66 km”. 

10 -  Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a Devizului General pentru 
obiectivul „Refacere pod pe DJ 595 A, Km 8+495, în localitatea Ghilad, judeţul 
Timiş.  

11 -  Proiect de hotărâre privind propunerea de actualizare a Devizului General după 
atribuirea contractului de lucrări pentru obiectivul de investiţie „Reabilitare DJ 681 
A Fârdea – Traian Vuia – Mănăştiur, km 0+000 – 14+700, L=14,70 km”. 

12 -  Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a Devizului General pentru 
obiectivul de investiţie „Modernizare DJ 694 Dumbrava – Mâtnicu Mic, km 0+000 – 
8+900, L=8,9 km”.  

13 -  Proiect de hotărâre privind propunerea de actualizare  a Devizului General după 
atribuirea contractului de lucrări pentru obiectivul de investiţie „Sporire capacitate 
de circulaţie pe DJ 595 Giroc – Timişoara, km 7 + 700 – 10 + 000, L -2,3 km”.  

14 - Proiect de hotărâre privind  propunerea de modificare a Organigramei şi Statului 
de funcţii al Centrului de Cultură şi Artă al Judeţului Timiş.   

15 - Proiect de hotărâre privind propunerea de numire a membrilor Consiliului de 
administraţie la SC Aviaţia Utilitară Timişoara SA.  

16 - Proiect de hotărâre privind  propunerea de modificare a prevederilor Hotărârii 
Consiliului Judeţean Timiş nr. 144/2012.   

17 -  Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a componenţei Comisiei 
pentru Protecţia Copilului Timiş.  

18 -  Proiect de hotărâre  privind propunerea de aprobare a  Acordului de parteneriat 
între Judeţul Timiş şi Fundaţia de Ajutor Medical Profilaxis.  

19 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aderare a judeţului Timiş, prin Consiliul 
Judeţean Timiş,  la Asociaţia Judeţeană de Canotaj Timiş.  

20 -  Proiect de hotărâre privind propunerea de aderare a judeţului Timiş, prin Consiliul 
Judeţean Timiş, la Clubul Sportiv „Rugby Club Municipal Universitatea de Vest 
Timişoara”. 

21 -  Proiect de hotărâre privind aprobarea participării ADETIM în cadrul proiectului 
„Model experimental de măsurare a dezvoltării convergente regionale ( NUTS III şi 
agregat ) în procese economice nestabilizate – etapa I”. 

22 -  Analizarea Raportului de audit al performanţei la Unitatea Administrativ Teritorială 
Judeţul Timiş sub nr. 5329/08.05.2013 şi a măsurilor dispuse prin Decizia nr. 
55/27.05.2013. 

23 -  Diverse. 
 
Dacă sunt completări la ordinea de zi? Dacă nu, supun la vot ordinea de zi. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul – verbal  cu 36 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

Înainte de a trece la dezbaterea problemelor înscrise pe ordinea de zi, vă supun 
aprobării procesul  - verbal al şedinţei ordinare din  28 mai 2013.   
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Dacă sunt discuţii? 
 Dacă nu supun la vot procesul verbal aş şedinţei ordinare din data de 28 mai 2013.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat procesul – verbal  cu 35 voturi „pentru” din partea 
doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Juravle 
Petru, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, 
Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina 
Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  
 
 

Punctul nr. 1 -  Întrebări, interpelări. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
Consilieri locali PDL din comuna Parţa au sesizat de nenumărate ori faptul că 

secretarul primăriei nu-i convoacă la şedinţele consiliului local. Ei au aflat despre aceste  
şedinţe, de cele mai multe ori,  fie din întâmplare, fie de la consilierii din celelalte partide.  

Având în vedere faptul că situaţia nu s-a remediat am sesizat Instituţia Prefectului 
Judeţului Timiş, iar Corpul de control al prefecturii şi juriştii acestei instituţii au efectuat 
verificări asupra acestei situaţii.  

Domnule preşedinte, ţinând cont de faptul că între prefectură,  consiliul judeţean şi 
consiliul local există relaţii de colaborare şi nu relaţii de subordonare, vă solicit ca în calitate 
de preşedinte PSD să-i cereţi acestuia să se conformeze legii. Fac acest ultim apel, ştiind 
că vă este subordonat pe linie politică. În caz contrar ne rezervăm dreptul de a demara 
procedura plângerii penale împotriva acestui primar pentru abuz în serviciu şi instigare la 
nerespectarea legii.  

În ceea ce priveşte pe domnul secretar al primăriei, pe lângă plângerea penală, vom 
depune o sesizare la Instituţia Prefectului Judeţului Timiş pentru activarea comisiei de 
disciplină care să analizeze plângerea noastră.  

Consider că acesta va avea de ales, între a asculta ordinul  primarului şi respectarea 
legii cu privire la convocarea consiliului local.  

Pe de altă parte, trebuie să vă spun că pe site-ul instituţiei nu pot fi accesate 
declaraţiile de avere şi de interese, iar acest lucru presupune o atenţie deosebită din partea 
instituţiilor abilitate. Singurul mesaj pe care-l oferă primăria este: „ne pare rău nu există 
informaţii în baza de date.” 

O altă problemă este cea care vizează drumul naţional DN 59 – Şag – Moraviţa, la 
intersecţia dinspre Pădureni am solicita o intervenţie din partea drumurilor judeţene – 
respectiv o deviere a drumului naţional pe o anumită porţiune – în drumul judeţean nu ştiu 
care este soluţia pentru că acolo este un punct negru pe harta drumurilor naţionale întrucât 
au avut loc foarte multe accidente de circulaţie, accidente care cred că nu ar mai exista 
dacă  sensul spre Pădureni va fi separat cu o bandă care probabil va apărea în urma 
deplasării acestui drum de la drumul naţional la drumul judeţean. E o propunere şi cred că 
domnul director Mirel Gheorghe ne va da o soluţie în acest sens.  

Tot legat de  drumuri vreau să aduc în atenţia dumneavoastră drumul judeţean DJ 
694 – Mâtnicul Mic – Dumbrava. Acesta este prins în lista cu obiective de investiţii 
prioritare, însă din câte am văzut acesta nu are finanţare. Acest drum este unul care ne 
interesează pe toţi în egală măsură având în vedere că se află într-o zonă turistică. El este 
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prins de mai mulţi ani, pe mai multe mandate,  în diferite programe dar niciodată nu a fost 
finalizat din lipsă de fonduri.  Nici acum nu are fonduri asigurate până în anul 2014.  

Prin urmare, vă rog pe dumneavoastră sau pe cei de la Direcţia Buget – Finanţe să 
ne propuneţi o soluţie, astfel încât, acest drum să intre totuşi în reabilitare, cel puţin în anul 
2014 dacă nu se poate în 2013. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am să vă răspund pe rând la toate observaţiile dumneavoastră.  Legat de Consiliul 

local al comunei Parţa, vă pot spune că voi discuta cu domnul primar colegial având în 
vedere că domnia sa este membru PSD.  Convocările la şedinţe nu le face primarul ci 
secretarul, dar ţinând cont că suntem şi prieteni voi încerca să am o discuţie amicală cu 
domnul primar pentru a vedea exact ce se întâmplă şi pentru a remedia această situaţie 
conflictuală.  O să-l rog ca prieten, nu pe linie politica sau administrativă, pentru că 
secretarul în mod deosebit nu este în  nici un fel subordonat,   atât pe primar cât şi pe 
secretar să colaboreze cu toţi consilierii locali şi să-i convoace pe toţi la şedinţele consiliului 
local. Secretarul este cel care are obligaţia să facă convocarea consilierilor locali la 
şedinţele consiliului local.  

Cu privire la drumul Mâtnicul  Mic – Dumbrava,  după cum observaţi acesta este pus 
pe lista. Sper că în acest an vor începe lucrările şi se va lucra efectiv pe drumul de la 
Dumbrava – Mâtnic. Împreună vom vedea de ce sumă dispunem şi cum vom face să 
accelerăm aceste lucrări.  Rog, public, pe domnul director economic ca împreună cu 
Comisia economică să găsiţi soluţii pentru a prelua cât mai repede creditul despre care am 
discutat. În momentul în care vom avea toată documentaţia pentru contractarea unui credit 
pentru infrastructură acesta va trece prin toate comisiile de specialitate.  

Doar atunci vom putea discuta cu domnul Mirel Gheorghe sau cu colegii de la 
drumuri care vor fi drumurile pe care le vom realiza cu împrumutul respectiv.  

Precizez ca in mapele de şedinţa ale fiecărui Consilier Judetean se afla informările 
scrise care cuprind răspunsurile la întrebările si interpelările formulate de către 
dumneavoastră in şedinţa din luna mai 2013, respectiv,  Informare privind deponeul de la 
Ghizela.  Vreau să vă anunţ că în sfârşit s-a realizat preluarea  acestui deponeu.   El a fost 
preluat de RETIM. Lucrurile au început să intre în normal în ceea ce priveşte deponeul de 
la Ghizela şi, cu această ocazie, vă rog pe dumneavoastră să transmiteţi acest lucru în 
teritoriu, tuturor primarilor şi instituţiilor care se ocupă de colectarea deşeurilor.  

De asemenea aveţi în mape Informare privind Parcul fotovoltaic de la Covaci (care 
deşi este în discuţie de atâta timp încă nu s-a realizat),   Informare privind Gazele de sist ( 
cu datele de ultimă oră pe care le deţinem)  şi ultimul raport al comisiei de cenzori de la 
S.C. Aviatia Utilitara Timisoara S.A.   

Referitor la Aviaţia Utilitară, vă rog să vă gândiţi încă de pe acum care vor fi 
reprezentanţii fiecărui partid care vor face parte din Consiliul de Administraţie.  Trebuie să 
fie câte un membru din fiecare partid politic reprezentant în consiliul judeţean.  

De asemenea, la sfârşitul şedinţei veţi primi un material ce conţine raportul 
preşedintelui consiliului judeţean. Ieri, împreună am trecut primul  an de zile de când am 
preluat acest mandat.  Rog reprezentanţii presei să rămână în această sală la finalul 
şedinţei de plen pentru conferinţa de presă. Sper să fiţi foarte operativi pentru că astăzi 
este o zi specială – zi de doliu naţional –  în plus mai avem stabilite alte şedinţe importante.  

Raportul preşedintelui reflectă activitatea  preşedintelui şi consilierilor judeţeni pentru 
că tot ce am realizat  în acest am, am realizat împreună.  

 
Domnul consilier judeţean Ilie Bertea  
Domnule preşedinte,  prin reprezentanţii PP- DD ne  exprimăm adeziunea faţă de 

cele prezentate de domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu şi revenim asupra acestei 
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probleme creată de domnul primar şi domnul secretar de la Parţa. Dacă în consiliul 
judeţean şi în alte consilii există o  colaborare foarte bună între reprezentanţii partidelor 
politice, acolo reprezentantul nostru nu a putut să participe la nici o şedinţă. Din verificările 
făcute de noi, tot ceea ce am făcut  până acum din punct de vedere administrativ este egal 
cu zero, nu s-a făcut absolut nimic şi considerăm că sunt întrunite elementele constitutive 
ale infracţiunii de abuz în serviciu.  

Noi vom încerca să cooptăm şi PDL – ul în această acţiune şi, împreună să 
deschidem un dosar penal pe numele primarului şi secretarului de la Parţa. Timp de un an 
de zile, cei doi, au făcut în aşa fel încât la toate şedinţele consiliului local reprezentanta 
noastră nu a putut participa. De câte ori a mers la primărie să întrebe nu a primit răspuns 
clar. La primărie nu era nimic afişat, iar dacă întâmplător ajungea când avea loc şedinţa 
consiliului local atunci amânau şedinţa din lipsă de cvorum sau alte motive închipuite.  

Reprezentanţii puterii au dat acolo hotărâri de care reprezentanta noastră nu are 
cunoştinţă şi aşa cum am spus, timp de un an de zile nu a putut participa la nici o şedinţa a 
consiliului local datorită lipsei de informare şi  reaua  credinţă  de care au dat dovadă 
primarul şi secretarul comunei Parţa.  

Pentru rezolvarea acestei situaţii cerem şi sprijinul presei şi al tuturor celor care se ni 
se alătură în aceste demersuri legale şi întemeiate. Demersurile administrative făcute la 
consiliul judeţean şi prefectură nu au avut efectul scontat.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Răspunsul este acelaşi: vă promit că voi face tot posibilul să discut cu amândoi. Nu 

pe linie politică, nu pe linie administrativă ci omeneşte, colegial, prieteneşte  chiar dacă nu 
intră în atribuţiile mele să discut cu secretarul. Acesta este obligat să facă convocările, să 
stabilească repartizarea în comisii de specialitate a proiectelor, după ce primarul stabileşte  
ordinea de zi,  data şi ora desfăşurării şedinţei.  

Nu înţeleg de ce este situaţia asta acolo dar promit că voi discuta cu ei.  
 
Doamna consilier judeţean Marina Radu 
ADETIM a pus în discuţie, în cadrul Unităţilor Administrativ Teritoriale, transformarea 

formei de organizare a instituţiei.  În legătură cu acest lucru solicit în calitate de consilier 
judeţean ca până la următoarea şedinţă să ne prezinte un raport în actuala formă de 
organizare. Raportul va include activităţile desfăşurate, sumele primite anual de la bugetul 
consiliului judeţean pentru aceste activităţi, sumele obţinute ca şi venituri proprii ale 
ADETIM –ului.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Deci, solicitaţi un raport economic. Întrucât domnul Sergiu Bălaşa nu este prezent la 

şedinţă, domnul vicepreşedinte Marian Vasile va prelua solicitarea dumneavoastră şi la 
următoarea şedinţă veţi avea raportul solicitat în mapele dumneavoastră.   

Modul de asociere pentru o nouă formă de organizare propus de ADETIM  va trebui 
să-l stabilim împreună.  Este important să hotărâm dacă este legală, dacă este mai bună 
decât ceea ce avem în acest moment . 

 
Domnul consilier judeţean Mihai Bojin 
Interpelarea mea priveşte posibilitatea implicării consiliului judeţean într-o acţiune în 

Lugoj. Este vorba despre domnul Vasile Stoica,  în vârstă de 43 de ani care, din păcate, stă 
într-un scaun cu rotile şi care are un palmares deosebit. Din palmaresul său voi selecta 
numai câteva realizări: în 1992 a plecat în scaunul cu rotile de la Lugoj până în Ungaria  
parcurgând 340 km, în 1993 a participat la „Maratonul Curajului” parcurgând în scaunul cu 
rotile  distanţa de 3400 km  în 40 de zile – destinaţia Franţa, Turul Europei în anul 1995, 
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turul lumii în anul 1998 pe 36.000 km, în anul 2008 a plecat spre Rusia  - Volvograd unde a 
avut un accident şi a trebuit să revină în ţară cu o ambulanţă, s.a.m.d. 

Dorinţa sa este ca în 7 iulie să plece în Noregia tot în scaunul cu rotile şi pentru că 
mai are nevoie de 3000 de euro vă întreb dacă nu putem să-l ajutăm prin consiliul 
judeţean? 

 
Domnul consilier judeţean Titu Bojin 
În acest caz rog pe domnul secretar, pe domnul director Marcu Marcel, pe domnul 

director Răzvan Hrenoschi să verifice dacă există posibilitatea să-l ajutăm pe domnul Vasile 
Stoica prin Agenda Culturală. Ştim palmaresul domniei sale şi căutăm posibilitatea legală 
să-l sprijinim,astfel încât, să poată duce acţiunea sa la bun sfârşit.  

Nu ştim prin ce  modalitate îl vom ajuta,  însă căutăm şi în şedinţa din luna iulie, pe 
care vă propun să o stabilim în prima decadă a lunii, respectiv în data de 10 iulie,  astfel 
încât, până la sfârşitul lunii august să ne putem efectua concediul de odihnă, vom stabili 
exact suma şi modalitatea de acordare a sprijinului. Nu spun suma deocamdată pentru că 
trebuie să vedem ce disponibilităţi avem în acest moment.  

 
Domnul consilier judeţean Adrian Negoiţă 
Am discutat cu domnul vicepreşedinte Călin Dobra acest caz şi singura modalitate 

este iniţierea unui proiect de hotărâre care să poată fi adoptat în şedinţa de plen din data 
de 10 iulie 2013.  

Indiferent care va fi procedura, din punct de vedere tehnic, decontările se fac după 
realizarea acţiunii. Primul pas este introducerea pe Agenda Culturală. . 

 
Domnul preşedinte Ttitu Bojin 
Am rămas dator domnului consilier judeţean Tiberiu Lelescu cu un răspuns la 

întrebarea domniei sale legată de Pădureni.  Prin urmare, vă pot spune că acest aspect va 
trebui să-l discutăm cu Administraţia Naţională a Drumurilor, dar nu cred că avem 
posibilitatea să fragmentăm un tronson de drum pe o distanţă de câteva sute de metri. Cred 
că cel mai bine ar fi să discutăm cu ei şi aceştia să pregătească, să găsească o modalitate 
de deviere a bandei de fugă de la Pădureni.  
 Altfel e mai greu, ne trebuie o hotărâre de guvern să scoatem din patrimoniul 
drumurilor naţionale. Putem însă să insistăm şi să le trimitem o solicitare oficială în acest 
sens pentru a găsi o soluţie în vederea realizării unei benzi de refugiu pentru zona 
respectivă.  
 Dacă mai sunt alte discuţii? 
 
 Doamna consilier judeţean Georgeta Rus 

Doresc să aduc în atenţia dumneavoastră un aspect foarte important la nivel naţional 
dar mai ales la nivel judeţean.  

Timp de 7 – 8 ani s-au derulat prin primăriile din judeţul nostru mai multe programe 
naţionale şi voi enumera doar cinci dintre acestea. Este vorba despre Programul profilaxia 
rahitismului la sugari prin acordare gratuită a Vigantolului – vitamina care fixează calciul în 
organism. Rahitismul este o boală carenţială a anilor 50 – 60 şi a ţărilor de lumea a III – a.  

Programul naţional de profilaxia a anemiei feriprive la sugari prin acordare gratuită 
de siropuri care conţin fier. Programul naţional de profilaxia anemiei feriprive la gravide prin 
care se acordă gratuit produse care conţin fier. Programul naţional de planning familial care 
se derula doar în mediul rural unde pe lângă consultaţii gratuite se acordau gratuit şi 
anticoncepţionale  tablete, injectabil sau prezervative. 

Un alt program asupra căruia vreau să insist pentru că se ştie despre  el că este 
desfăşurat foarte bine prin primării,  este Programul naţional de profilaxia rahitismului prin 
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acordare gratuită de lapte praf (Legea nr. 321/2001). Această lege prevedea că mamele 
care nu beneficiază de lapte matern din diferite motive primeau până la 12 luni ale copilului 
sau până la 2 ani în cazuri medicale, lapte praf.  

Din nu ştiu ce motiv aceste programe naţionale s-au oprit acum un an şi jumătate. 
Ele mergeau destul de bine de vreme ce s-au derulat aproape 7 - 8 ani. Ca toţi medicii de 
familie am participat şi eu la derularea lor şi am constatat că merg foarte bine. Nu cred că 
este oportun sau inadmisibil să le oprim doar pentru că s-au schimbat liderii de la nivel 
central, judeţean sau instituţii deconcentrate.  

Prin urmare, solicit demararea tuturor măsurilor pentru reactivarea acestor programe 
şi buna lor derulare.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Vă pot promite că în data de 10 iulie, în cadrul şedinţei de plen îl vom invita pe 

directorul Direcţie de Sănătate a judeţului Timiş şi al Casei de Asigurări de  Sănătate  
Timiş. 

 
Doamna consilier judeţean Georgeta Rus 
Casa de sănătate nu are nici o legătură cu acest lucru. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Casa de sănătate dă banii.  
 
Doamna consilier judeţean Georgeta Rus 
Nu. Programele naţionale de sănătate se derulează doar prin Direcţiile de sănătate.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Bun, în acest caz vă rog să-l invitaţi la şedinţă pe domnul Horia Vermeşan. Vă rog 

să-l informaţi despre ce este vorba şi domnia sa ne va pregăti un răspuns în acest sens.  
 

 
Punctul nr. 2  - Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare şi 

completare a Regulamentului de organizare şi funcţionare a Consiliului Judeţean 
Timiş. 

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de   Comisia Economica,  Comisia de Urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru cultura, 
învăţământ, tineret si sport,  Comisia pentru sănătate şi protecţie socială şi    Comisia 
pentru administraţie publică locală, 

Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa a avizat proiectul cu un 
amendament prin care propune completarea prevederilor art. 26 lit. f) din Regulament, 
astfel: „la acţiunile de relaţii externe in care Consiliul Judetean Timis este implicat sa fie 
prezent cel puţin un membru al comisiei.” Personal sunt de acord cu acest amendament. 
Rugămintea mea este să anunţaţi colegii din Comisia de relaţii şi cooperare pentru ca 
aceştia să ştie şi să stabilească cine participă, preşedintele sau un alt membru, sau 
participă prin rotaţie fiecare membru din comisie.  

Rog preşedintele Comisiei pentru Relaţii si cooperare interna si externa sa prezinte 
punctul de vedere al comisiei. 
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Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
În calitate de preşedinte al Comisiei speciale care s-a ocupat de acest subiect , aş 

dori, în primul rând să mulţumesc tuturor colegilor care au participat la această construcţie, 
şi totodată, aş dori să menţionez câteva aspecte.  

Astfel, din punctul meu de vedere rata participativă pentru acest efort nu a fost pe 
măsura aşteptărilor mele chiar dacă am făcut astfel de invitaţii în acest sens în repetate 
rânduri.  

Totuşi cred că această Comisie specială şi-a atins toate aspectele importante şi 
rezultatele să fie pe măsură.  

Pe de altă parte vreau să vă spun că înainte de a aproba acest amendament ar 
trebui să ne gândim la ce implicaţiile acestuia în bugetul consiliului judeţean, dacă implică 
anumite reguli de protocol care se întâmplă în evenimentele cu cadru extern,  să nu 
favorizăm unele comisii vis-a-vis de altele pentru că s-ar putea ca unele evenimente să fie 
puse în scenă pentru un anumit domeniu sau sector de activitate – exemplu delegaţia de la 
Lion  care privea în principal asistenţa socială şi acolo ar putea fi chemaţi consilierii judeţeni 
din Comisia de sănătate şi protecţie socială. Nu ştiu sigur dacă un astfel de aspect ar trebui 
fixat, în sensul scris, în regulament. Noi putem să-l aplicăm  acolo unde este cazul chiar 
dacă nu este prins în Regulamentul Consiliului Judeţean Timiş.  Altfel, în cazul în care 
fixăm un asemenea aspect vom fi obligaţi să-l respectăm chiar dacă din diverse motive ( 
financiare, protocolare) nu vom putea face acest lucru.  

În concluzie, sper că toţi colegii au analizat ceea ce a prevăzut comisia specială.  
Într-adevăr cu o majoritate foarte mare în comisiile de specialitate acest proiect a fost 
aprobat şi va trebui, ulterior, să-l aplicăm pentru că sunt anumite chestiuni de substanţă, de 
exemplu plenul extraordinar, felul în care preşedintele şi vicepreşedintele consiliului 
judeţean propun proiectele de hotărâre pentru a fi dezbătute în comisiile de specialitate.  

Faţă de amendamentul Comisiei pentru relaţii şi cooperare  internă şi externă aş 
dori să aud şi alte păreri. Vă mulţumesc ! 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Rog preşedintele Comisiei pentru Relaţii si cooperare interna si externa sa prezinte 

punctul de vedere al comisiei. 
 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 

    Domnule preşedinte relaţiile externe le-am cultivat de foarte multă vreme. Cu 
delegaţia din Lion şi Rohn  avem o legătură mult mai lungă. Este inadmisibil să mă 
întâlnesc cu unii din delegaţia din Lion întâmplător.  
 Cam aceasta a fost motivaţia şi vrem să luăm neapărat parte la tot ce înseamnă 
lucrări interne şi externe. Nu vorbim de delegaţii externe ci vrem să participăm efectiv la 
lucrările unde consiliul judeţean este implicat.  
 
 Domnul consilier judeţean Zanfir Florian 
 Întăresc poziţia domnului consilier judeţean Alain Rus. Ca membru al Comisiei 
pentru relaţii şi cooperare internă şi externă, de-a lungul vremii am constatat că nouă celor 
din această comisie nu ni s-a permis o activitate la fel ca celor din alte comisii. Spun acest 
lucru pentru că am avut materiale foarte puţine, chiar un material la fiecare şedinţă, iar 
uneori doar un material informativ.  Să nu vă închipuiţi că acest lucru a fost ocazional 
pentru că s-a întâmplat  efectiv la toate şedinţele pe care le-am avut. Este necesară o mai 
mare implicare pentru această comisie, iar acest lucru am insistat să fie trecut în 
regulament.  Din discuţia cu domnul secretar am înţeles care este poziţia domniei sale şi 
consider că este bine aşa.  
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Cu toate acestea doresc să fac un amendament prin care propun, ca la pct. 2, în 
completare la art. 26 unde apare şi planul de amenajare al teritoriului metropolitan, acesta 
să fie scos acest paragraf pentru că noi nu avem un normativ şi încă nu este stabilit 
teritoriul metropolitan.  Fiecare in ideea lui are teritoriului sau şi zona sa metropolitană. 
Exemplu, pentru unii Giroc este în zona Metropolitană, la alţii nu. La unii şi Buziaş este în 
zona Metropolitană, iar la alţii nu.  

De asemenea propun să se creeze o comisie care să stabilească zona 
Metropolitană aşa cum este în alte oraşe. Noi nu avem o zonă metropolitană şi de aici apar 
mari confuzii, inclusiv discuţiile mele legate de transportul în zona metropolitană.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 

 Referitor la delimitarea zonei metropolitane va trebui, în mod deosebit, să discutăm 
cu colegii din cadrul Primăriei municipiului Timişoara şi apoi cu cei din jurul Timişoarei care 
aderă la zonele metropolitane.  
 Au fost schiţate teoretic nişte zone metropolitane însă nu ştiu cât de departe s-a 
ajuns cu aprobarea lor. Noi putem insista pentru clarificarea acestei zone şi nu cred că este 
corect să scoatem acum din regulament, cu atât mai mult cu cât noi ne dorim să delimităm 
această zonă. Nu cred că este corect să scoatem punctul 2 şi după 2 – 3 şedinţe să îl 
introducem din nou.  
 Propun să rămânem în forma iniţială şi să supunem la vot doar amendamentul 
comisiei.  
 

Domnul consilier judeţean Zanfir Florian 
Renunţ la  amendamentul făcut şi am încredere că dumneavoastră veţi face 

demersuri pentru rezolvarea acestei probleme.  
 
Domnul consilier judeţean Radu Pau 
Citind amendamentul pot spune că în mare parte sunt de acord cu acesta.  Totuşi aş 

vrea să spun că doresc să-l completez cu  acţiuni de relaţii  interne şi externe pentru că mă 
gândesc că stimaţii noştri colegi nu s-au gândit numai la plecările în străinătate ci şi la 
plecările la Periam şi Bethausen.  

De fapt acesta este rolul comisiei, respectiv acela de a participa la şedinţele care au 
loc pentru cooperarea internă cât şi pentru cooperarea externă. Prin urmare, 
amendamentul se substituie la obiectul de activitate al comisiei şi nu cred că mai este 
necesar să votăm dacă este oportun sau nu pentru că este normal. În ceea ce priveşte 
plecările şi participările la activităţile în care sunt implicate relaţiile externe, acestea trebuie 
să se facă cu acordul plenului consiliului judeţean, acesta din urmă stabilind şi comisiile 
care pleacă să ne reprezinte la activităţile externe.  

Cred că este bine venit şi nu ştiu cu ce ne ajută sau ne exonerează de atribuţiile pe 
care le avem în comisiile în care ne desfăşurăm activitatea fiecare dintre noi.  
 
 Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
 Tot legat de acest amendament pot spune că o soluţie mai flexibilă ar fi să scoatem 
cuvântul „prezent” şi să introducem cuvântul „implicare” pentru ca cel puţin un membru al 
comisiei să fie implicat şi ulterior să vedem sub ce formă va fi implicat astfel încât să nu 
avem obligativitatea stringentă, de fiecare dată, cu orice preţ, iar apoi să ne întrebăm de ce 
nu s-a putut face.   Implicat înseamnă informat, consultat şi uneori să fie prezent s.a.m.d.  
 Referitor la ceea ce a spus domnul consilier judeţean Zanfir Florian, respectiv că 
prea puţine proiecte de hotărâre au fost trecute prin comisia din care face parte, susţin în 
totalitate acest aspect şi îi transmit domniei sale că acest lucru s-a rezolvat, pentru că noul 
regulament orice proiect de hotărâre care vizează implicarea financiară a judeţului Timiş 
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prin consiliul judeţean şi orice proiect de hotărâre care necesită prin actualul regulament 
întrunirea majorităţii (jumătate + 1 din numărul total de consilieri judeţeni) vor fi trecute prin 
toate comisiile de specialitate ale consiliului judeţean.  
 Acest lucru înseamnă că multe proiecte de hotărâri vor trece prin toate comisiile de 
specialitate pentru că în multe dintre acestea sunt vizate aspecte financiare şi de 
patrimoniu.  
 Domnul consilier judeţean Liviu Borha 
 Cred că trebuie să fim atenţi să nu ducem în derizoriu acest regulament de 
organizare şi funcţionare al consiliului judeţean la care s-a lucrat destul de mult şi la care au 
participat reprezentanţi din toate partidele politice. Fiecare comisie are un obiect de 
activitate şi e normal ca toţi membrii comisiei să se implice în activitatea respectivă, dar şi 
alţi membri, ai altor comisii, pot să se implice în activitatea oricărei comisii care este în 
cadrul consiliului judeţean.  

Nu cred că putem să face o discriminare şi să spunem că doar cei din comisia 
respectivă sunt implicaţi în activităţi ce ţin de domeniu comisiei. Toţi consilierii judeţeni se 
pot implica în toate comisiile de specialitate ale consiliului judeţean. E adevărat că separat 
fiecare comisie  are un domeniu de specialitate, o fişă a postului de care se ocupă în mod 
special. Pentru a produce cât mai multe proiecte de hotărâre, pentru a fi mult mai eficienţi 
trebuie să existe o implicare din partea tuturor consilierilor judeţeni şi din partea aparatului 
de specialitate.  

Existenţa unui singur proiect de hotărâre într-o comisie de specialitate este un lucru 
foarte grav. Înseamnă că acea comisiei nu este eficientă dar o oarecare vină o poartă şi 
aparatul de specialitate care gestionează această activitate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Cred că răspunsul corect l-aţi primit din partea domnului vicepreşedinte Marian 

Vasile, iar dacă aprobăm astăzi regulamentul începând cu luna următoare putem aplica 
prevederile regulamentului şi multe din proiectele de hotărâre vor trece prin toate comisiile 
de specialitate.  

Aşa cum spunea şi domnul consilier judeţean Liviu Borha nimeni nu interzice 
consilierilor judeţeni să participe la şedinţele comisiilor din care nu fac parte dacă aceştia 
doresc.  

 
Domnul consilier judeţean Alain Rus 
Vreau să mulţumesc colegilor că au întărit ceea ce am spus în amendamentul 

propus în care era vorba despre o analiză a tot ce se întâmplă înainte şi după eveniment.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Revenim la amendamentul propus de comisie, doresc să ştiu dacă sunteţi de acord 

cu introducerea cuvântului intern, pentru că aşa se numeşte şi comisia şi de asemenea, 
vreau să ştiu dacă sunteţi de acord cu înlocuirea cuvântului „prezent” cu „implicat”.  

Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
 Domnule preşedinte consider că amendamentul propus în forma sa iniţială este 
corect. Prin urmare, vă propun să supuneţi la vot amendamentul comisiei aşa cum a fost el 
prezentat.  
 

Domnul preşedinte Titu Bojin  
În aceste condiţii supun la vot amendamentul Comisiei de relaţii şi cooperare internă 

şi externă.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat amendamentul  cu 22  voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu, Cociobea Sorin, 
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Cutu Dorin, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu 
Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Plavoşin Deian, Popescu Marin, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Szatmari Ioan-Ştefan, , 
Zanfir Florian, 4 voturi „împotrivă” din partea doamnelor /domnilor  Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, şi 8 abţineri din partea doamnelor/domnilor Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Stancu 
Traian, Vasile Marian Constantin.  

Amendamentul comisiei fiind aprobat, supun la vot proiectul de hotărâre. 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian.  

 
 
 
Punctul nr. 3  - Proiect de hotărâre privind actualizarea Monografiei 

economico-militare a judeţului Timiş. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de   Comisia Economica, Comisia de Urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru Cultura, 
învăţământ, tineret si sport, Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala,   Comisia pentru 
Administraţie publica locala si  Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externă 

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 4  - Proiect de hotărâre privind propunerea aprobării dării în 

folosinţă gratuită a unor spaţii din cadrul Spitalului Clinic Judeţean de Urgenţă 
Timişoara către Universitatea de Medicină şi Farmacie „Victor Babeş” din  Timişoara. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia Economica si  Comisia de Urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
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Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 5 - Proiect de hotărâre privind propunerea de prelungire a 

contractului de închiriere încheiat cu S.C. „Roth” S.R.L. Timişoara. 
 

   Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia Economica,  Comisia de Urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru Cultura, 
învăţământ, tineret si sport, Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala,   Comisia pentru 
Administraţie publica locala si   Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa 

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
 
Punctul nr. 6 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a atribuirii 

licenţelor de traseu pentru servicii de transport persoane prin curse regulate 
speciale unui operator de transport rutier. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de Urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice si protecţia mediului si  Comisia pentru Administraţie publica locala. 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian. 

 
 
Punctul nr. 7 - Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a 

„Programului de transport judeţean de persoane prin curse regulate pentru perioada 
01.07.2008 – 31.12.2013”. 
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de Urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice si protecţia mediului si  Comisia pentru Administraţie publica locala 
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, 
Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin şi o abţinere din partea domnului consilier judeţean  
Zanfir Florian.  

 
 
Punctul nr. 8 - Proiect de hotărâre privind propunerea de avizare a traseelor 

„Timişoara – Becicherecu Mic” şi „Timişoara – Dumbrăviţa” din cadrul Asociaţiei 
„Societatea Metropolitană de Transport Timişoara”.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia de Urbanism, amenajarea teritoriului, 

lucrări publice si protecţia mediului si Comisia pentru Administraţie publica locala. 
Dacă sunt discuţii? 
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Aş vrea să ştiu cum au funcţionat până acum aceste trasee pentru că văd că acum 

se avizează apartenenţa lor la o societate. Dar până acum? 
 
Doamna Isar Pepiţa  
Legislaţia a apărut în anul 2011 privind avizarea traseelor dintr-o asociaţie.  
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Da, dar Timişoara – Becicherec funcţionează de un an de zile. Mai ştiu că atunci a 

fost acţiune electorală dar vreau să ştiu pe ce bază au funcţionat dacă abia acum o avizăm.  
 
Doamna Isar Pepiţa  
Transportul şcolar se încadrează în altă categorie de transport. 
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Înţelegeţi ce vreau să spun? De un an de zile există transport în comun al elevilor 

Timişoara – Becicherecul Mic. Cu ce aviz? Acum aflăm că nu a avut aviz?  
Aici nu este vorba despre transportul elevilor. Ştiu să fac diferenţa. Este vorba 

despre transport de persoane cu mijloace de transport în comun organizat de Primăria 
Becicherecul Mic pe traseul Timişoara  - Becicherecul Mic, predominant pentru elevii care 
fac naveta, deci nu este în acel program de transport al elevilor.  Nu, el funcţionează de un 
an de zile, eu văd zilnic copii circulând şi acum aflu că nu au avut aviz şi abia acum 
propunem avizarea traseului deşi ni s-a spus că face parte din această societate .  

Ştim să facem ironii şi comentăm mereu ceea ce a spus domnul Zanfir de atâtea 
ori. Dacă legea face precizări exacte referindu-se la acel transport special, atunci nu 
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degeaba insista. Nu o face pentru a da bine în faţa presei cum i se tot spune de fiecare 
dată.  Ironii să facă e una, dar să facem ceva în adevăratul sens al mersului este altceva.  

Aşa cum spunea şi domnul Zanfir Florian acel transport este cu totul şi cu totul 
special. Nu-l putem amesteca cu transportul public şi să spunem că e acelaşi lucru. Nu, 
acel transport special trebuie să pornească dintr-un anumit loc, să ia anumite persoane şi 
opreşte în  anumite staţii, cum ar fi sediul comisiei pentru handicap, sediul unor policlinici, 
sediul unor instituţii anume pentru persoane cu handicap etc.  

Pentru că ne ocupăm mai mult de ironii la adresa celor care atrag atenţia asupra 
unor nereguli abia acum aflăm că nu au fost avizate.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Doamna consilier vă rog să nominalizaţi pe cei care fac ironii pentru că aţi repetat 

de prea multe ori acest cuvânt.  Care ironii?  Nu vă ironizează nimeni. 
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Le cunoaşteţi foarte bine şi dumneavoastră. Sunt înregistrate în procesele verbale 

ale şedinţei.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă vă interesează în mod deosebit am să rog pe doamna Isar Pepiţa să 

pregătească pentru şedinţa următoare să pregătească un răspuns pentru dumneavoastră şi 
toţi ceilalţi consilieri cu ceea ce înseamnă activitatea de transport pe traseul Becicherecu 
Mic – Timişoara, când s-au făcut solicitările şi de când funcţionează.  

Până atunci cred că e bine să supunem la vot proiectul de hotărâre. Consider că 
este normal să legalizăm acest lucru indiferent când a fost făcut el. Acest proiect a trecut 
prin comisiile de specialitate şi a primit aviz favorabil.  

Dacă mai sunt şi alte discuţii?  
 
Domnul  consilier judeţean Zamfir Florian  
Mă bucur că totuşi se caută soluţii. Vă amintiţi de discuţiile mele când spuneam că 

se cer licenţe de transport  pentru cursele regulate speciale şi condiţiile nu erau îndeplinite. 
Erau doar nişte cazuri când se căutau persoane cu handicap, elevi, tot felul de superfugii 
din acest fel.  

În schimb nu sunt de acord şi nici nu voi vota acest proiect de hotărâre cu privire la 
avizarea traseelor. Este primul caz care-l întâlnim. Sunt câteva prevederi în lege, dar 
acestea sunt foarte sumare şi din acest motiv se merge pe un sistem speculativ în vederea 
eliberării licenţelor de traseu de către Asociaţia Societatea Metropolitană de Transport 
Timişoara. De ce trebuie să elibereze aceasta licenţe de traseu?  

Deci, din acest motiv nu voi fi de acord cu acest proiect şi rog pe cei din 
compartimentul de transport să fie mult mai atenţi la nuanţe şi la astfel de chestiuni.  

Revin cu discuţia mea despre Zona Metropolitană  - Societatea Metropolitană.  
Deja în acest moment suntem în ceaţă – Asociaţia Metropolitană – Societatea 
Metropolitană – cunosc foarte bine acest sistem de foarte mulţi ani şi ştiţi destul de bine că 
am dat celelalte licenţe de traseu pentru comunele respective.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
Dacă  mai sunt alte discuţii? Dacă nu, supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 20 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Mihoc 
Marcel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian,  Radu Marina Rodica, 
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Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile Marian 
Constantin, 6 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor  Cutu Corin, Gaita Oana, 
Lelescu Tiberiu, Popescu Marin, Rus Gerorgeta, Zanfir Florian şi 6 abţineri din partea 
doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Cocean Liviu, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul şi Rus Alain.  

 
 
Punctul nr. 9 - Proiect de hotărâre privind propunerea de actualizare a 

Devizului General după atribuirea contractului de lucrări pentru obiectivul de 
investiţie „Modernizare DJ 592D Lugoj – Ohaba Forgaci, km 2+140 – 13+800, L=11,66 
km”. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia Economica si Comisia de Urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului. 
Dacă sunt discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte am câteva întrebări la care doresc un răspuns. În urma unor 

discuţii pe care le-am avut cu domnul director Mirel Gheorghe, chiar la începutul şedinţei, 
am încercat să clarificăm câteva chestiuni.  

În primul rând nu înţeleg şi aş vrea să se spună clar de ce este necesară 
aprobarea devizului general acum după ce a fost semnat contractul de execuţie, pentru că 
din punct de vedere legal, devizul general se aprobă înainte de achiziţie.  

În al doilea rând, pentru că aţi solicitaţi să fie o şedinţă cât mai scurtă, am să 
procedez ca atare şi, vă repet, că situaţiile pe care le expun se referă la punctul 9,10,11 şi 
13 de pe ordinea de zi.  De ce, acum în acest proiect de hotărâre, se foloseşte cursul 
pentru 1 euro – 4,52 lei din 10 iunie 2013 deşi în  momentul când s-a semnat contractul sau 
s-a ţinut licitaţia cursul pentru 1 euro era  4,35 lei şi se precizează în contract că valoarea 
neschimbată este cea în lei, iar dacă se întâmplă acest lucru înseamnă că trebuie  să 
păstrez acelaşi lucru când fac  referire la deviz care trebuie să aibă valoarea rezultată în 
urma achiziţiei şi a contractului.  Aceasta este a doua întrebare.  

În altă ordine de idei, la art. 1, alin. 2 rezultă o valoare de 4.188.000 euro care este 
dublă faţă de cea din contract, iar la transformarea în lei rezultă o diferenţă de 2 milioane lei 
faţă de cea din contract. Vă rog să-mi spuneţi ce se întâmplă cu această diferenţă de 2 
milioane lei? Cine este beneficiarul acestei sume? Firma în cauză care a executat 
contractul? Noi putem mări stadiile fizice prevăzute în contract, astfel încât să achităm cu 2 
milioane de lei în plus?  

Vă reamintesc că în aceeaşi situaţie cu acest proiect de hotărâre  se află şi 
proiectele de hotărâre înscrise pe ordinea de zi la punctul 10,11 şi 13.  Toate au fost 
calculate pentru 1 euro la 4,52 lei.  

Surprinzător este faptul la  punctul nr. 12 calculul se face la 4,32 lei pentru 1 euro 
şi ca dată de referinţă este 30.04.2013, iar 4, 52 este cursul din 10.06.2013. Deci este un 
curs de vârf. Chiar dacă nu mă pricep foarte bine îmi amintesc că valoarea de 4, 52 lei este 
un curs de vârf pentru 1 euro. De ce am folosit valoarea de 4,52 lei pentru 1 euro în cazul 
celor 5 contracte şi doar pentru unul am folosit valoarea de 4,32 lei? De ce diferă faţă de 
valoarea cursului de schimb  care am avut-o la momentul licitaţiei şi  al  semnării 
contractului? Cine şi ce câştigă din acest joc? 
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Domnul Mirel Gheorghe – director  Direcţia de Drumuri şi Poduri Judeţene 
Timiş 

Referitor la prima întrebare vă pot spune că a fost necesară actualizarea acestor 
hotărâri, la cele trei lucrări începute anul trecut, după atribuirea contractului, deoarece noi 
pentru a le finanţa în continuare am primit o alocaţie de la Ministerul Dezvoltării. Prin  
Normele tehnologice, ca documente justificative ni se solicită şi prezentarea hotărâri de 
aprobare indicatori după atribuire.  

Lucrările sunt în derulare, ca execuţie, iar noi am actualizat efectiv devizul general 
pornind de la  valoarea construcţiei şi montajelor ce a stat la baza încheierii contractului ca 
urmare a licitaţiei pentru execuţie la care s-au adăugat celelalte cheltuieli care erau 
generate.  După normele metodologice de elaborare a devizului general, actualizările se fac 
la cursul afişat la data supunerii la aprobare. Deci, din acest motiv la partea de lei am 
menţinut neschimbată valoarea conform contractului, iar la transformarea în euro am ţinut 
cont de cursul de schimb care a fost la data de 10 iunie 2013 pentru 1 euro. Aceasta este 
explicaţia.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
De ce la Dumbrava nu s-a întâmplat acelaşi lucru? 
 
Domnul Mirel Gheorghe – director  Direcţia de Drumuri şi Poduri Judeţene 

Timiş 
La Dumbrava este lucrare nouă şi acolo nu s-au început lucrările, nu sunt licitaţii 

făcute, nu sunt indicatorii aprobaţi.  
Trebuie să vă spun că nu are legătură contractul de execuţie cu aprobarea 

indicatorilor. Nu avem voie să atribuim un contract care depăşeşte indicatorii aprobaţi pe 
total investiţie. Deci, noi avem o economie faţă de indicatorii aprobaţi pentru lucrările licitate 
şi începute ca execuţie. Per total avem o economie pornind de la 500 mii la 1 milion, 2 
milioane lei. 

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Domnule preşedinte, cu tot respectul pentru dumneavoastră şi pentru domnul 

director, vreau să vă spun că este evident faptul că cele 5 hotărâri sunt complet greşite. La 
întrebarea mea, răspunsul dumneavoastră a fost că nu sunt licitate şi că a folosit cursul din 
luna iunie. Acest lucru nu este adevărat pentru că s-a folosit cursul din 30.04.2013.  
    Toate răspunsurile sunt în eroare pentru că contractul este ferm la valoarea în lei. 
În acest caz, de ce nu foloseşte valoarea în lei? De ce se duce la 18 milioane dacă 
valoarea în lei este de 16 milioane lei?   
 

Domnul Mirel Gheorghe – director  Direcţia de Drumuri şi Poduri Judeţene 
Timiş 
 Ca metodologie generală toate sunt în lei şi în euro la cursul de schimb al datei de 
aprobare. În final noi încheiem lucrările cu o economie pentru că nu facem decontări decât 
conform contractului în care avem un preţ neschimbat pentru o perioadă de 1 an de zile.  
 

Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Aş vrea să pun două întrebări simple legate de cele cinci lucrări. Aţi spus că trei 

lucrări sunt începute şi două lucrări nu sunt începute.  În acest caz, ne puteţi spune de ce 
dacă la cele două nu s-au început lucrările de ce noi deja le mărim bugetele. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu mărim bugetele ci le aprobăm. 
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Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Domnilor nu mă pricep foarte bine să vă explic din punct de vedere economic, însă 

în termeni populari, dacă se măreşte valoare monedei euro atunci noi mărim devizul la 
aceste lucrări. Ce înseamnă că se măreşte devizul?  Luăm bani? Nu, le dăm bani.  

Lucrările nu au început dar noi le dăm deja bani.  Vi se pare corect? 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier vă rog să vă uitaţi din nou proiectul de hotărâre şi veţi observa 

că pentru două proiecte de hotărâre Dumbrava şi Ghilad se solicită aprobarea (punctul 10)  
şi doar la celelalte proiectele de hotărâre sunt pentru actualizare,ceea ce este obligatoriu 
prin lege,  respectiv proiectul de la punctul 9 de pe ordinea de zi .  

Deci acum aprobăm şi urmează ca în funcţie de partea financiară să demarăm 
lucrările. Este vorba de două lucrări Mâtnicul Mic şi Ghilad care sunt pentru aprobare nu 
pentru reactualizare.  

 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Aş vrea să rog pe domnul director Mirel Gheorghe să ne spună în ce stadiu se află 

lucrările Lugoj – Ohaba – Forgaci.  
 
Domnul Mirel Gheorghe – director  Direcţia de Drumuri şi Poduri Judeţene 

Timiş 
Lucrările pentru  Lugoj – Ohaba – Forgaci sunt aproape de finalizare. Mai sunt 

necesare câteva finisaje la indicatoare.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, dar trebuie să ştiţi că lucrarea de la Lugoj la Ohaba este doar o porţiune pentru 

că ea se continuă către Racoviţa, însă deocamdată nu au fost bani.  
 
Domnul consilier judeţean Bitea Nicolae 
Asta e o problemă veche domnule preşedinte.  
 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da, însă eu pot spune că este una nouă pentru că am reuşit să facem deja un 

tronson de câţiva kilometri, respectiv 11 km.  
 
Domnul consilier judeţean Martinescu Marius 
Cer permisiunea să spun câteva cuvinte.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnule consilier aţi intervenit deja de trei ori pe acest proiect. Dumneavoastră nu 

aţi făcut un amendament ci doar aţi cerut nişte lămuriri. Dacă nu sunteţi mulţumit de 
răspunsurile date vă rog să mergeţi la domnul director să vă dea mai multe detalii.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Nu, domnule preşedinte. Eu în locul dumneavoastră aş fi de acord cu 

amendamentul pe care vi-l fac acum şi prin care propun ca toate cele 5 proiecte de 
hotărâre (9,10,11,12 şi 13) să fie amânate pentru că este evident că sunt greşite. Există o 
diferenţă de 2 milioane lei între contractul de execuţie şi valoarea devizului care se 
motivează că trebuie să fie egale cu valoarea contractului şi nu cred că trebuie să mergem 
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mai departe cu acestea şi să le trimitem la minister. Mi se pare  penibil să facem acest 
lucru.  

Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest caz supun la vot amendamentul domnului consilier judeţean Marius 

Martinescu prin care propune amânarea celor 5 proiecte de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a respins amendamentul cu  14  voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea 
Sorin, Costa Cosmin, Cutu Dorin,  Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Moldovan Paul, Păşcuţă Adrian, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 16  voturi „împotrivă” din 
partea doamnelor/domnilor  Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu 
Ion, Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Zanfir Florian şi 3 abţineri din partea domnilor Pau Radu, Popescu 
Marin, Vasile Marian Constantin.  

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 22  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu,  Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa 
Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, 8 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor 
Bojin Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, şi 3 abţineri din partea domnilor Bitea Nicolae,  Bologa 
Gheorghe, Moldovan Paul.  

 
 
Punctul nr. 10 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

Devizului General pentru obiectivul „Refacere pod pe DJ 595 A, Km 8+495, în 
localitatea Ghilad, judeţul Timiş.  

 
   Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia Economica si  Comisia de Urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului. 

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 24  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian,  Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan, Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 7 voturi „împotrivă” din 
partea domnilor Bitea Nicolae, Cutu Dorin, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius Moldovan 
Paul, Popescu Marin,  Rus Georgeta şi 3 abţineri din partea domnilor Bologa Gheorghe, 
Cociobea Sorin, Rus Alain Florin.  

 
 
Punctul nr. 11 - Proiect de hotărâre privind propunerea de actualizare a 

Devizului General după atribuirea contractului de lucrări pentru obiectivul de 
investiţie „Reabilitare DJ 681 A Fârdea – Traian Vuia – Mănăştiur, km 0+000 – 14+700, 
L=14,70 km”. 
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   Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia Economica si  Comisia de Urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului.  
Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
 
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 23  voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Borha Liviu, Cocean Liviu, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, Pau Radu, 
Plavoşin Deian,  Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, 
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 7 voturi „împotrivă” din partea domnilor Bitea 
Nicolae, Cutu Dorin, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius Moldovan Paul, Popescu Marin,  
Rus Georgeta şi 4 abţineri din partea domnilor Bologa Gheorghe, Cociobea Sorin, Radu 
Rodica şi Rus Alain Florin.  

 
 
Punctul nr. 12 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aprobare a 

Devizului General pentru obiectivul de investiţie „Modernizare DJ 694 Dumbrava – 
Mâtnicu Mic, km 0+000 – 8+900, L=8,9 km”.  

 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil de   Comisia Economica si Comisia de Urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 24 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie,  Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha 
Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  
Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Mihoc Marcel, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu 
Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan, 3 voturi „împotrivă” din partea 
doamnelor/domnilor  Cutu Dorin, Martinescu Marius,  Rus Georgeta şi 6 abţineri din partea 
domnilor Bitea Nicolae, Lelescu Tiberiu, Moldovan Paul, Popescu Marin, Rus Alain şi Vasile 
Marian.  

 
 
Punctul nr. 13 - Proiect de hotărâre privind propunerea de actualizare  a 

Devizului General după atribuirea contractului de lucrări pentru obiectivul de 
investiţie „Sporire capacitate de circulaţie pe DJ 595 Giroc – Timişoara, km 7 + 700 – 
10 + 000, L -2,3 km”.  

 
   Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil de Comisia Economica si  Comisia de Urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului.  

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 22 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bojin Titu, Borha Liviu, Cocean Liviu, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gavriliţă Bianca, 
Lăzăreanu Aurel, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Radu Marina 
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Rodica, Ritivoiu Mihai,  Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian, 8 voturi „împotrivă” din partea doamnelor/domnilor Bojin 
Mihăiţă, Cociobea Sorin, Cutu Dorin, Gaita Oana, Martinescu Marius, Moldovan Paul, Rus 
Alain Florin, Rus Georgeta şi 4 abţineri din partea domnilor Bitea Nicolae, Bologa 
Gheorghe, Lelescu Tiberiu, Popescu Marin.  

 
 
Punctul nr. 14 - Proiect de hotărâre privind  propunerea de modificare a 

Organigramei şi Statutului de funcţii al Centrului de Cultură şi Artă al Judeţului 
Timiş.   

 
   Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia pentru Cultura, învăţământ, tineret si 
sport si   Comisia pentru Administraţie publica locala. 

Dacă sunt discuţii? 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, 
Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  
Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 15 - Proiect de hotărâre privind propunerea de numire a 

membrilor Consiliului de administraţie la SC Aviaţia Utilitară Timişoara SA.  
 

   Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia economica, Comisia de urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru cultura, 
învăţământ, tineret si sport, Comisia pentru sănătate si protecţie sociala, Comisia pentru 
administraţie publica locala si Comisia pentru relaţii si cooperare internă si externă 

În urma nominalizărilor făcute membrii Consiliului de administraţie la SC Aviaţia 
Utilitară Timişoara SA sunt:  
    Din partea PNL, domnul vicepreşedinte Marian Vasile propune pe domnul Ionel 
Patrichi.  Din partea PSD, domnul vicepreşedinte Călin Dobra propune pe domnul 
Glodeanu Constantin. Din partea PDL,  domnul Tiberiu Lelescu propune pe domnul Lupu 
Valeriu, Din partea PP-DD, domnul Ilie Bertea propune pe domnul Grădinaru Laurenţiu. Din 
partea grupului de consilieri PC, domnul Stancu Traian propune pe domnul Popovici 
Alexandru.  
 
 Domnul consilier judeţean Traian Stancu 
 Ne puteţi spune mai multe informaţii despre domnul Lup Valeriu. Cine este pentru că 
nu îl cunosc? 
 
 Domnul consilier judeţean Tiberiu Lelescu 
 Domnul Lupu Valeriu este un inginer în aviaţie. Domnia sa este un profesionist.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
 Având în vedere că fiecare reprezentant al  partidelor politice existente în cadrul 
consiliului judeţean a desemnat câte un reprezentant, vă supun la vot propunerile făcute 
pentru membri în Consiliul de administraţie la SC Aviaţia Utilitară Timişoara SA şi implicit 
proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat propunerile făcute, respectiv proiectul de 
hotărâre cu 35 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, 
Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, 
Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra 
Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, 
Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian.  

 
 
Punctul nr. 16 - Proiect de hotărâre privind  propunerea de modificare a 

prevederilor Hotărârii Consiliului Judeţean Timiş nr. 144/2012.   
 

   Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia pentru sănătate si protecţie sociala si   

Comisia pentru administraţie publica locala.  
Va rog sa faceţi nominalizări pentru Consiliul de Administraţie. Este nevoie de 

două nominalizări, respectiv o nominalizare pentru membru plin şi o nominalizare pentru 
membru supleant.  

 
     Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
     Datorită reorganizării acestui spital care a trecut de la un minister la altul este 
necesar să aprobăm astăzi nominalizarea consilierilor respectivi. Doresc să precizez faptul 
că ambele posturi au fost alocate grupului PNL şi din acest motiv aş dori să mergem pe 
aceiaşi formulă. Totodată vă informez că domnul Cristian Mocan şi-a dat între timp demisia, 
întrucât a fost numit director adjunct în cadrul DGFP, astfel că acesta nu a mai dorit să 
ocupe această funcţie a devenit vacantă.  

Prin urmare, o propun pe doamna Mădălina Săucă pentru funcţia de membru plin şi  
doamna Corina Şerban care era înainte pe poziţia de membru supleant să rămână aşa.  
 

   Domnul preşedinte Titu Bojin 
    Dacă sunt alte discuţii sau alte propuneri? 

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat propunerile,  respectiv  proiectul de hotărâre cu 

33 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, 
Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, 
Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita 
Oana, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc 
Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, 
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, 
Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 17 - Proiect de hotărâre privind propunerea de modificare a 

componenţei Comisiei pentru Protecţia Copilului Timiş.  
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   Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil de   Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala si    
Comisia pentru Administraţie publica locala. 

 Potrivit legii din comisie fac parte obligatoriu Secretarul judetului ca preşedinte si 
directorul DGASPC ca vicepreşedinte.  

Va rog sa faceţi nominalizări pentru Comisie din partea ONG.  
 
Doamna consilier judeţean Crăciunescu Gabriela 
Doresc să-l propun pe  domnul  Anuncin Octavian de la Fundaţia Laurenţiu Ciucur 

de la Lugoj. 
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă sunt alte propuneri? 
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Din câte am observat avem cereri de la diverse ONG-uri care şi-au trimis 

reprezentanţii. De vreme ce se face prezenţa lor prin rotaţie, putem să-i aprobăm pe toţi, iar 
ei îşi fac calendarul de rotaţie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu pot face acest lucru pentru că schimbarea comisiei se face anual  de către 

plenul consiliului judeţean. În principiu suntem de acord cu toţi.   
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgeta 
Atunci să fie menţionat că această propunere este pentru o perioadă de un an de 

zile.  
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Acest lucru este trecut în proiectul de hotărâre.  
Dacă mai sunt alte discuţii?  
Dacă nu supun la vot propunerea făcută de doamna consilier, respectiv  proiectul 

de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat propunerea,  respectiv  proiectul de hotărâre cu 

35 voturi „pentru” din partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae,  Bojin Titu,  
Bologa Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-
Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian, un vot împotrivă din partea domnului 
Martinescu Marius şi o abţinere din partea domnului Bojin Mihăiţă.  

 
 
Punctul nr. 18 - Proiect de hotărâre  privind propunerea de aprobare a  

Acordului de parteneriat între Judeţul Timiş şi Fundaţia de Ajutor Medical 
PROFILAXIS.  

 
  Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil de   Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala si  
Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa. 

Dacă sunt discuţii? 
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Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 35 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu 
Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu 
Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 19 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aderare a judeţului 

Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş,  la Asociaţia Judeţeană de Canotaj Timiş.  
 

   Domnul preşedinte Titu Bojin 
Proiectul a fost avizat favorabil de   Comisia Economica, Comisia de Urbanism, 

amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru Cultura, 
învăţământ, tineret si sport, Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala, Comisia pentru 
Administraţie publica locala si Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa. 

Va rog sa faceţi nominalizări pentru reprezentanţii consiliului judeţean care sa facă 
parte din organele de conducere ale Asociaţiei 

 
Domnul consilier judeţean Stancu Tiberiu 
Domnule preşedinte vă rog să-mi permiteţi să mă abţin de la vot pentru că nu pot 

vota întrucât sunt preşedintele Asociaţiei Judeţene de Canotaj Timiş. Totuşi am rugămintea 
să atenţionaţi aparatul tehnic să rectifice pentru  că în contractul de asociere se foloseşte 
denumirea de club sportiv în loc de asociaţie judeţeană în două locuri.  

În loc de asociaţia judeţeană să fie trecut: „Clubul sportiv  va înainta către Consiliul 
Judeţean Timiş… .” 

 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Având în vedere că domnul Stancu Tiberiu nu doreşte să intervină, propun ca 

membru supleant  în Consiliul director pe domnul Daviţoiu Ion.  
  
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte propuneri? 
 
Domnul consilier judeţean Demea Dorel  
Grupul consilierilor judeţeni din cadrul PP-DD propune ca membru plin pe domnul 

Ilie Bertea în locul domnului preşedinte Titu Bojin.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin  
În locul meu?  În mod normal ar fi trebuit să fie desemnat preşedintele consiliului 

judeţean dar după cum aţi observat nu am dorit să fiu în nici un consiliu pentru a nu crea 
discuţii.  Nu am intrat decât într-un singur consiliu dar urmează să clarific dacă rămân în 
continuare sau ies. În aceste condiţii mai este nevoie de o propunere pentru membru 
supleant şi vă rog să o faceţi.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Propun pe doamna consilier judeţean Bianca Gavriliţă.  
Dacă mai sunt şi alte propuneri? 
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Supun  la vot cele trei propuneri.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat propunerile  cu 33 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu Gabriela, Cutu 
Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca,  
Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă 
Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian 
Constantin, Zanfir Florian 

Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, 
Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu 
Mihai, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian 

 
 
Punctul nr. 20 - Proiect de hotărâre privind propunerea de aderare a judeţului 

Timiş, prin Consiliul Judeţean Timiş, la Clubul Sportiv „Rugby Club Municipal 
Universitatea de Vest Timişoara”. 

 
   Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia Economica,  Comisia de Urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru Cultura, 
învăţământ, tineret si sport, Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala,  Comisia pentru 
Administraţie publica locala si  Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa. 

Am făcut toate aceste asocieri, iar acum suntem asociaţi în toate cluburile sportive 
importante din judeţ.  Sper să nu mai fie şi alte solicitări pentru că până la urmă ne 
transformăm în club sportiv.   

Va rog sa faceţi nominalizări pentru reprezentanţii consiliul judeţean  care sa facă 
parte din organele de conducere ale asociaţiei. 

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra  
Domnule preşedinte, pentru Adunarea Generală, propun ca membru plin pe 

domnul Plavoşin Deian.  
 
Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Pe lângă domnul Plavoşin Deian, propun ca membru supleant pe domnul Costa 

Cosmin. 
 

   Domnul preşedinte Titu Bojin 
Domnul Cosmin Costa nu poate întrucât este deja propus pentru Consiliul director 

nu poate face parte şi din Consiliul de administraţie  
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Eu aş fi dorit să-l propun pe domnul Cosmin Costa ca membru în Consiliul director.  
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Domnul consilier judeţean Marin Popescu 
Eu am crezut că e mult mai important să fi membru în AGA decât în Consiliul 

director.  
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă nu mai sunt alte propuneri rămânem cu un reprezentant în Consiliul director.  

Vă rog să faceţi propuneri pentru Consiliul de administraţie.  
 
 
Domnul vicepreşedinte Marian Vasile 
Îmi menţin propunerea pentru Consiliul director în persoana domnului Cosmin 

Costa.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Dacă mai sunt şi alte propuneri?  
Dacă nu supun la vot cele două propuneri, respectiv domnul Plavoşin Deian pentru 

Consiliul de administraţie şi domnul Cosmin Costa pentru Consiliul director.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat propunerile  cu 32 voturi „pentru” din partea 

doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa Gheorghe, 
Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Crăciunescu Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, 
Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu 
Tiberiu, Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu,  
Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, 
Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir 
Florian şi o abţinere din partea domnului Costa Cosmin.  

 
Supun  la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 33 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca,  Lăzăreanu Aurel,  Mihoc Marcel, Moldovan Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, 
Pau Radu, Plavoşin Deian, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, Rus Alain 
Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari Ioan-Ştefan,  Vasile 
Marian Constantin, Zanfir Florian 

Înainte de a trece la următorul punct înscris pe ordinea de zi vă anunţ că am 
atenţionat toate cluburile şi vă spun şi dumneavoastră acum că sumele de bani nu se vor 
mări, ba mai mult cred că vor scădea în anul viitor competiţional. Vom discuta împreună 
acest aspect.  

 
Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
În spiritul a ceea ce aţi spus mai devreme, respectiv că sumele de bani nu se vor 

mări,  în urmă cu trei şedinţe împreună am solicitat  Direcţiei Buget - Finanţe din cadrul 
consiliului judeţean să ne prezinte lunar execuţia bugetară la AC Poli Timişoara.  

Aceasta ni s-a prezentat în prima lună după care nu ni s-a mai prezentat.  
 

   Domnul preşedinte Titu Bojin 
Am rugămintea către domnul director Marcu Marcel să pregătiţi pentru data de 10 

iulie o informare scrisă care să fie prezentată tuturor consilierilor judeţeni.   
Din câte ştiu, din suma de 24 miliarde, pe care le-am aprobat, cred că s-au dat 17 

miliarde.  Trebuie să discutăm dacă pentru promovarea echipei la rectificarea bugetară, 
dacă aceasta va fi pozitivă, mai suplimentăm sau nu suma respectivă.  
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Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Parcă acum câteva secunde aţi spus că nu mai măriţi sumele.  
 

   Domnul preşedinte Titu Bojin 
   Observaţia mea era pentru celelalte cluburi sportive în anul viitor competiţional şi 

nu neapărat pentru Poli. După cum ştiţi împreună am decis că  dacă promovează discutăm 
solicitarea lor prin care ne cereau  un milion de euro.  

Domnul consilier judeţean Cociobea Sorin 
Apoi dacă nici acum când sunt singuri în serie, nu promovează,  când să mai 

promoveze? 
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgheta 
Aş vrea ca în acel raport să fie trecut şi bugetul pentru grupele de copii.  Vreau să 

vă reamintesc că în urmă cu o lună v-am cerut avizul pentru a acorda o sumă de bani în 
vederea deplasării la turneul de la Voievodina care a avut loc în weekendul trecut. 
Solicitarea mea nu s-a aprobat , copii au mers pe banii lor în acea deplasare.  

Am promis că voi ridica această problemă în plen pentru că deşi aţi promis, 
lucrurile s-au blocat şi, aşa cum am spus, copii au mers pe banii lor la turneu.  Consider că 
dacă primeau acei 15% puteau să meargă la acest turneu foarte valoros pentru dezvoltarea 
lor.  

Domnul preşedinte Titu Bojin 
Sunt de acord cu observaţia dumneavoastră şi cu faptul că va trebui să stabilim 

foarte clar ce înseamnă procentul 15% din suma totală.  
 
Doamna consilier judeţean Rus Georgheta 
Este frumos să spuneţi că sunteţi de acord, dar eu vă spun că deşi sunteţi de 

acord lucrurile nu se întâmplă aşa cum spuneţi.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
În acest caz la următoarea sumă pe care o alocăm legiferăm acest lucru.  
 
 
Punctul nr. 21 - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării ADETIM în 

cadrul proiectului „Model experimental de măsurare a dezvoltării convergente 
regionale ( NUTS III şi agregat ) în procese economice nestabilizate – etapa I”. 

 
   Domnul preşedinte Titu Bojin 

Proiectul a fost avizat favorabil de  Comisia Economica,  Comisia de Urbanism, 
amenajarea teritoriului, lucrări publice si protecţia mediului, Comisia pentru Cultura, 
învăţământ, tineret si sport, Comisia pentru Sănătate si protecţie sociala,   Comisia pentru 
Administraţie publica locala si  Comisia pentru Relaţii si cooperare interna si externa 

Dacă sunt discuţii? Dacă nu, supun la vot proiectul de hotărâre.  
Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 34 voturi „pentru” din 

partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Pau Radu, Popescu Marin, Radu Marina Rodica, 
Ritivoiu Mihai, Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Szatmari 
Ioan-Ştefan,  Vasile Marian Constantin, Zanfir Florian 
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Punctul nr. 22 - Analizarea Raportului de audit al performanţei la Unitatea 
Administrativ Teritorială Judeţul Timiş sub nr. 5329/08.05.2013 şi a măsurilor dispuse 
prin Decizia nr. 55/27.05.2013. 

 
   Domnul preşedinte Titu Bojin 

La acest punct este în dezbatere analiza raportului de performanţă efectuat la 
Unitatea Administrativ Teritorial a judeţului Timiş.  

Vă rog să-l studiaţi şi analizaţi, iar în cazul în care consideraţi că trebuie să puneţi 
întrebări vom reveni asupra acestuia în şedinţa următoare.  

Dacă mai sunt alte  discuţii? 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Domnule preşedinte cred că este greşit să spunem „analizarea” pentru că noi nu 

suntem în măsură să-l analizăm ci doar să luăm la cunoştinţă, să fim informaţi despre 
decizia unor specialişti.  Cred că ar fi corect să spunem „prezentarea raportului  de audit…”. 
Acesta este un prim raport, urmează judecarea apoi raportul final.  

Sigur, ne putem spune părerea despre anumite încălcări ale legislaţiei şi pentru 
acest lucru avem nevoie de timp să putem studia materialul, iar în şedinţa următoare vom 
pune întrebări despre unele nereguli pe care le-a constatat curtea de conturi. 

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Observaţia dumneavoastră este corectă. Consideraţi că astăzi am prezentat 

raportul şi discuţiile asupra lui, dacă sunt necesare, în următoarea şedinţă de plen a 
consiliului judeţean.  

 
 
Punctul nr. 23 - Diverse. 

 
   Domnul preşedinte Titu Bojin 

Având în vedere că astăzi unul dintre colegii noştri îşi serbează ziua de naştere îi 
transmitem şi noi domnului Daviţoiu Ion, gândurile noastre bune, urarea de La mulţi ani,  
multă sănătate şi bucurii alături de cei dragi. 

Imediat veţi primi un exemplar din raportul privind activitatea preşedintelui 
consiliului judeţean în primul an de mandat. Vă rog să consideraţi că este un raport şi 
pentru activitatea dumneavoastră, iar dacă consideraţi că este nevoie să discutăm pe baza 
acestuia vă rog să rămâneţi la discuţii  împreună cu presa după şedinţă.  

 
Domnul vicepreşedinte Călin Dobra 
Donule preşedinte, în şedinţa de plen din luna mai am aprobat asocierea cu clubul 

de handbal şi l-am propus pe domnul Ritivoiu Mihai ca membru în Consiliul director.   
Din motive obiective, domnia sa nu mai poate îndeplini această funcţie şi vă 

propun modificarea proiectului de hotărâre trecând în locul domnului Ritivoiu Mihai pe 
domnul Pau Adrian.  Se impune să facem modificarea foarte urgent pentru că trebuie să 
depună actele în instanţă.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Având în vedere că trebuie depuse actele cât mai urgent la instanţă vă rog să fiţi 

de acord cu introducerea unui nou punct pe ordinea de zi unde va fi trecut Proiectul de 
hotărâre privind modificarea HCJT nr. 77/2013 de asociere a judeţului Timiş prin Consiliul 
Judeţean Timiş Asociaţia Sportivă Club de Handbal Politehnica Timişoara.  Acest proiect va 
fi introdus pe ordinea de zi la punctul nr. 23, iar la punctul 24 va fi trecut – Diverse.  
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Ar fi păcat să nu fim de acord cu această modificare şi să-i încurcăm pe 
reprezentanţii clubului.  

Prin urmare, vă supun la vot schimbarea domnului Ritivoiu Mihai cu domnul Pau 
Adrian, respectiv  proiectul de hotărâre.  

Consiliul Judeţean Timiş a aprobat proiectul de hotărâre cu 32 voturi „pentru” din 
partea doamnelor/domnilor Bertea Ilie, Bitea Nicolae, Bojin Mihăiţă, Bojin Titu,  Bologa 
Gheorghe, Borha Liviu, Cocean Liviu, Cociobea Sorin, Costa Cosmin, Crăciunescu 
Gabriela, Cutu Dorin, Daviţoiu Ion, Demea Dorel Ioan,  Dobra Călin, Gaita Oana, Gavriliţă 
Bianca, Lăzăreanu Aurel, Lelescu Tiberiu, Martinescu Marius, Mihoc Marcel, Moldovan 
Paul, Negoiţă Adrian, Păşcuţă Adrian, Plavoşin Deian, Radu Marina Rodica, Ritivoiu Mihai, 
Rus Alain Florin, Rus Georgeta, Stanciu Pompiliu, Stancu Traian, Vasile Marian Constantin, 
Zanfir Florian 

 
Având în vedere că proiectul de hotărârea inclus pe ordinea de zi a fost aprobat, 

revenim la discuţiile începute la punctul „Diverse” şi vă întreb dacă mai doreşte cineva să ia 
cuvântul.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa  
Domnule preşedinte, urmare a unor întrebări puse de colegii noştri într-o şedinţă 

anterioară cu privire la exploatarea gazelor de şist, vreau să vă mulţumesc pentru că am 
primit o informare în acest sens, alături de alte informări solicitate.  

Sigur, noi am făcut referire la Staţiunea Buziaş, deşi mai sunt şi alte zone. Însă, 
chiar dacă ne-au fost prezentate o serie de acte normative, de autorizaţii în care, aşa cum 
observăm din informare, autorităţile judeţene nu şi-au prezentat punctul de vedere şi nici nu 
şi-au dat acordul în nici una din documentaţiile prezentate.  Ceea ce este neplăcut pentru 
mine este faptul că exact ce ne interesa cu privire la exploatarea gazelor de şist lipseşte şi 
doamna Arhitect şef doar menţionează într-o frază că „ Referitor la problema gazelor de şist 
ataşăm punctul de vedere emis de Agenţia Naţională pentru Resurse Minerale nr….”.  Am 
vrut să văd acest punct de vedere dar am constatat că el lipseşte cu desăvârşire şi nu este 
ataşat aşa cum precizează în informare doamna Arhitect şef.  

Mi se pare o lipsă de respect să fim trataţi în acest fel. Ne trimite să urmărim ceva 
ce de fapt nu există ataşat, deşi noi aşteptam cu nerăbdare să vedem care este punctul de 
vedere al Agenţiei Naţionale pentru Resurse Minerale.  

În consecinţă, vreau să primesc acum un răspuns clar cu privire la situaţia 
exploatării gazelor de şist din judeţul Timiş.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
La această întrebare vă poate răspunde şi domnul consilier judeţean Marcel 

Mihoc, dar pentru o mai bună operativitate, vă pot spune că punctul de vedere al agenţiei 
este foarte vast. Există o întreagă documentaţie ce cuprinde zeci de pagini care poate fi 
găsită la arhitectul şef, iar cine doreşte să o consulte poate merge acolo.  E destul de dificil 
să facem 40 de exemplare dintr-un document atât de amplu care necesită foarte multă 
hârtie pentru listare.  

Am cerut răspunsul oficial de la agenţie. Acesta ne-a fost transmis dar pentru că e 
foarte voluminos nu l-am listat pentru toţi consilierii judeţeni. El se găseşte la arhitectul şef 
unde poate fi consultat.  

 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Deşi nu sunt de acord cu punctul dumneavoastră de vedere trebuie să-l accept, 

însă vreau să-i sugerez doamnei arhitect şef în acest caz să elimine ultima frază din 
informare  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu poate face asta pentru că acolo găsiţi răspunsul oficial al agenţiei despre 

exploatarea gazelor de şist.  Noi nu ne putem pronunţa dacă acestea se exploatează sau 
nu. În răspunsul oficial se dau date despre modul de exploatare care nu depinde de noi.  

 
 
Domnul consilier judeţean Gheorghe Bologa 
Din câte îmi amintesc noi cei din USL eram foarte vocali cu un an în urmă cu 

privire la exploatarea gazelor de şist, iar acum ne ascundem în spatele unor vorbe.  
 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu ştiu despre care USL- işti vorbiţi.  
 
Domnul consilier judeţean Marcel Mihoc 
Vă rog domnule preşedinte să-mi permiteţi să-i dau un răspuns colegului meu. Ţin 

să vă informez, domnule consilier judeţean Gheorghe Bologa, că datorită unei munci 
deosebite depusă de doamna arhitect şef, de colegii din conducerea executivă a consiliului 
judeţean, doar judeţul nostru şi judeţul Teleorman au impus ca pentru orice operaţiune de 
exploatare a gazelor de şist să se elibereze autorizaţie de construcţie inclusiv pentru 
prospecţiuni.  

Tot efortul şi munca doamnei arhitect împreună cu conducerea executivă a 
consiliului judeţean a impus în toată ţara ca pentru tot ce înseamnă exploatare sau 
prospecţiuni să fie eliberată autorizaţie de construcţie.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Da şi eu vreau să vă informez că ieri au fost oprite acţiunile de prospecţiuni şi 

urmează să depună documentaţiile aferente împreună cu avizele primăriilor pe raza cărora 
se desfăşoară. Acest lucru s-a datorat tocmai intervenţiei dumneavoastră pentru a clarifica, 
legaliza şi obţine autorizaţia de funcţionare în acest domeniu.  

 
Domnul consilier judeţean Cocian Liviu 
Domnule preşedinte pentru  ca astfel de lucruri să nu se mai întâmple, vă propun 

ca această documentaţie să fie afişată pe site-ul Consiliului Judeţean Timiş la fel cum sunt 
afişate şi hotărârile.  

Cred că accesarea unui link care conţine punctul de vedere al agenţiei este mult 
mai uşor de făcut şi nici nu necesită un consum mare de hârtie aşa cum se întâmplă atunci 
când se listează documentele.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Am început să lecturez puţin raportul dumneavoastră şi am ajuns la un punct pe 

care îl consider foarte important pentru noi şi nu numai. Este vorba despre proiectele 
majore de investiţie aflate în pregătire – mă refer în special la Centrul Regional de 
Transport Intermodal Marfă Remetea Mare.  

Bănuiesc că îmi puteţi răspunde la întrebarea pe care vi-o adresez. Vreau să ştiu, 
dacă la un moment dat totul era foarte urgent atunci când vorbeam de aprobarea banilor şi 
stabilirea membrilor comisiei  de ce aceasta nu s-a întâlnit niciodată până acum? 

Mărturisesc, ca un membru umil al acestei comisii,  că nu ne-am întâlnit niciodată.  
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Domnul preşedinte Titu Bojin 
Probabil că vă veţi întâlni săptămâna viitoare. Domnul Sergiu Bălaşa este plecat la 

Szeged în Ungaria pentru că se discută despre sumele de bani pentru perioada 2014 – 
2020.  

Trebuie să înceapă demersurile pentru cumpărarea terenului şi de aceea trebuie 
să vă întâlniţi cu reprezentanţii ADETIM, ai primăriei Remetea Mare etc . La nivel naţional 
am fost agreaţi de către Autoritatea Naţională şi urmează ca împreună cu ei să se facă 
demersuri pentru cumpărarea terenului.  

 
Domnul consilier judeţean Marius Martinescu 
Bănuiesc că aţi spus un adevăr când v-aţi referit la cumpărarea terenului dar vă 

reamintesc că acea comisie are misiunea să concretizeze asocierea consiliului judeţean cu 
încă două instituţii printre care şi CFR.  Deci, mai mult decât cumpărarea terenului 
importante sunt condiţiile asocierii.  

 
Domnul preşedinte Titu Bojin 
Nu, trebuie să facem şi acest lucru în momentul în care avem un răspuns clar, 

oficial din partea SNCFR.  
Dacă mai sunt şi alte discuţii?  
Dacă nu, dată fiind epuizarea ordinei de zi, declar închise lucrările şedinţei 

ordinare a Consiliului Judeţean Timiş. 
 

 
 
 
PREŞEDINTE,      SECRETAR AL JUDEŢULUI TIMIŞ, 

              Titu  BOJIN                                                Ioan Dănuţ Ardelean 
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